
Referat fra Afdelingsbestyrelsesmøde, onsdag 20.marts 2024

Lone, Katja og Charlotte

Ref.: Charlotte

 

Luftkanaler, - der har været stor forvirring omkring hvilke luftkanaler der skulle renses og andre 
luftkanaler der ikke skulle renses. Det kunne være afhjulpet ved bedre kommunikation imellem 
Driftscenteret og os beboere. Vi skriver en mail

 

Der har været møde omkring Grundejerforeningen, og vores driftschef er blevet valgt ind i denne 
bestyrelse. Det er meget småt med informationer. Vi skriver en mail

 

Kort gennemgang af Råderetskatalog, Husorden og Vedligeholdelsesreglement

 

Der er bøvl med RenoSyd, - der er en overgang med gamle skraldespande og gamle skraldebiler og 
nye skraldespande, der bliver fordelt og nye skraldebiler, nye afhentningstider og manglede 
kommunikation imellem skraldemændene og RenoSyd. 

De beder os være tålmodige i denne overgangsperiode

 

Markvandring 10.april, Charlotte deltager

Der er på FB et opslag, hvor vi beboere kan komme med ting der skal med


